
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 397
Hvad mener ministeren om det indholdsmæssige i det, som de to professorer
i miljøret, Peter Pagh og Ellen Margrethe Basse, udtaler i artiklen ”Landbrug i
nyt angreb på dyrkningsfri zoner” i Politiken 22. august 2012, at randzonerne
kan være et indgreb i den private ejendomsret, der ikke kan forsvares med
miljømæssige argumenter, og at Landbrug & Fødevarer vil have gode chan-
cer for at vinde, hvis organisationen stævner staten for indgrebet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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